
 Zápis OV č.:  1/2025 

OsV: Kaňk 

Datum :   26.2.2025 od 18:30 v budově Mozaiky, U Panské jámy č.p. 243 

Přítomni 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Ing. Max Kubát, Jana Benešová, Eva Dušková, Adam Vančo, Bc. Jan Čermák 

 

Bc. Michal Hubrt, 

Člen RM, ZM: Mgr. Tomáš Morawski – člen RM 

Hosté: Oldřich Veselý – občan Kaňku 

Miro Radačovský – tajemník TJ Sokol Kaňk 

 

Příští jednání: Duben 2025 – dle potřeby 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře : 

        Jednání zahájil předseda OsV Ing. Kubát přivítáním přítomných. Konstatoval, že je přítomno 5  

členů a OsV je usnášeníschopný. 

 

1.1. Rekonstrukce komunikací Ke Gruntě a Vavřinecká 

Projekt ve stupni DPS byl odevzdán v termínu. 

       Vyjádření pana Josefa Draslara, referenta TO ze dne 30.1.2025: Akce spadá do kompetence 

Odboru investic města Kutná Hora (Ing. Králik) a to vč. rekonstrukce veřejného osvětlení. V současné 

době je projekt schválen Radou města a připravuje se soutěž na zhotovitele. Předpokládaný termín 

začátku stavby je v II. pololetí 2025 s dokončením na přelomu roků 2025/26.  

       Zjištění OsV: Dne 13.2.2025 vypsalo Město Kutná Hora veřejnou zakázku s názvem 

„Rekonstrukce povrchů komunikací Ke Gruntě a Vavřinecká, Kutná Hora – Kaňk.“ Nabídky zájemců 

o provedení stavby mají být podány do 17.3.2025.  

       Dle upřesnění p. Mgr. Moravského je akce rozdělena do šesti etap. Pět etap má být realizováno 

v letošním roce. Šestá, úvodní etapa, tj. od kruhového objezdu, v termínu do května příštího roku. 

Důvodem jsou technické podmínky stavby.  

 

1,2, Modernizace veřejného osvětlení (VO) Kaňk 

            Usnesením Rady města č. R/744/24 ze dne 1.8.2024 byla uzavřena smlouva o dílo 

s Technickými službami na zakázku „Modernizace veřejného osvětlení Kutná Hora – etapa Kaňk za 

celkovou nabídnutou cenu 3 963.569,- Kč bez DPH (4 795.916,- Kč vč. DPH, Termín plnění byl do  

30.11.2024. Tento termín nebyl dodržen z důvodu velkého množství poruch na VO, které musely být 

odstraněny a následně z důvodu instalace vánočního osvětlení. Výměny svítidel pokračovaly v lednu 

v ulicích mimo hlavní komunikace, v úboru na hlavní komunikaci směr Kolín, Kutná Hora, Sedlec. 

Nový termín dokončení výměny svítidel je 31.3.2025 beze změny smluvních podmínek. 

           Dle sdělení obyvatel a zjištění OsV je výměna svítidel k dnešnímu dni hotová. 

          

1.3.  Průjezd vozidel přes Kaňk 

              Údaje za listopad 2024 byly na stránkách KÚ zveřejněny až koncem prosince, zpracovány do 

tabulek a zveřejněny byly 30.12.2024.  

             Údaje za prosinec 2024 byly zveřejněny na stránkách KÚ 20.1.2025. Po zpracování údajů za 

prosinec a za celý rok 2024 byly zveřejněny 21.1.2025. 

             Údaje za leden 2025 byly zveřejněny na stránkách KÚ 19.2.2025. Byly zpracovány do 

tabulek a zveřejněny pro obyvatele. 

 

 

 



1.4. Úprava okolí kaple sv. Jana Křtitele, pozemek p.č. 479/1, k.ú Kaňk                

               Od minulého jednání OsV dne 14.11.2024 nedošlo k žádné změně v úpravě okolí kaple sv. 

Jana Křtitele dle návrhu p. Jirouta (TO MěÚ). Podnět byl podán v zápise OsV dne 15.11.2024, 

vydáno usnesení č. PV/23/44/34 s termínem plnění do 31.1.2024, termín prodloužen do 29.2.2024 a 

následně do 31.5.2024. Na dotazy z minulých dnů na současný stav nedostal OsV z MěÚ odpověď. 

OsV žádá o aktuální informace k podnětu. 

 

1.5.    Oprava komunikací Nyklasy, Staročeská a U Staré Plimle                  

          Na základě smlouvy uzavřené mezi Městem Kutná Hora a firmou PORR a.s. byly od konce 

listopadu do 16.12.2024 opravovány povrchy ulic Nyklasy, Staročeská a U Staré Plimle. Oprava 

spočívala v odfrézování původního povrchu a jeho nahrazení novým, živičným povrchem. Oprava 

ulic Nyklasy a U Staré Plimle byla realizována po jejich celé délce. Oprava ulice Staročeská nebyla 

realizována po celé délce, povrch byl opraven od ulice Kaňkovská (od kapličky) ke křižovatce s ulicí 

Nyklasy (cca k č.p. 254). Další úsek této ulice, tj. ke křižovatce s ulicí Ke Gruntě opraven není. I když 

to z textu smlouvy přímo nevyplývalo, tak dle rozpisu prací tento úsek skutečně nebyl předmětem 

opravy. Před opravou povrchu tohoto úseku je ještě nutno provést ze strany VHS práce na 

vodovodním potrubí. Po jejich provedení bude opraven povrch i tohoto úseku ulice Staročeská, práce 

však musí být koordinovány s rekonstrukcí ulic Ke Gruntě a Staročeská. 

             Na opravu ulic dle smlouvy si realizační firma zajistila živičnou směs podle rozpisu 

materiálu, který byl naddimenzován. Po provedení plánovaných oprav bylo nadbytečné množství 

využito na opravu povrchu ulice Pod Haldou. Tuto pokládku provedla realizační firma pro Město 

Kutná Hora zdarma. Věříme, že obyvatelé této ulice její opravu, o kterou usilovali několik desítek let, 

uvítali. Jedná se však o ulici o poměrně velkém sklonu bez dešťové kanalizace. Při úvahách o opravu 

této ulice bylo navrhováno řešení, které by proud dešťové vody zpomalovalo. To nový živičný povrch 

nesplňuje, a proto budou na jaře roku 2025 dodatečně realizována technická opatření k odvodnění 

ulice vč. zpřístupnění uzávěrů vody zakrytých novým povrchem. Náklady na tato dodatečná opatření 

představují pouze zlomek nákladů, které Město Kutná Hora na opravě této ulice ušetřilo.  

               Věříme, že v roce 2025 bude provedena nejen celková rekonstrukce ulic Ke Gruntě a 

Vavřinecká, ale bude provedena i oprava dalších ulic na Kaňku ve stejném rozsahu jako u výše 

uvedených ulic.           

 

1.6.  Oprava památníku hornických bouří (Kalvárie) vč. úpravy prostranství 

         Jedná se o podnět OsV uvedený v bodě 1.15 zápisu OsV ze dne 15.11.2023. K tomuto bodu 

přijalo VM dne 28.11.2023 usnesení č. PV/23/44/35, kterým bylo Odboru památkové péče (OPP) 

zajistit opravu památníku vč. úpravy prostranství do 31.5.2024. 

         Dle sdělení Ing. Žáčkové, vedoucí OPP ze dne 21.6.2024 byly základní práce pro zjištění stavu 

památníku a návrhu opravy zahájeny.  

         Informace od Ing. Žáčkovéze dne 11.2.2025: Kalvárie na Kaňku je již opravena. Bylo 

provedeno odborné odvodnění pomníku zejména z přilehlého svahu, úprava prostranství, tj. vykácení 

náletových dřevin ze svahu za pomníkem a celková obnova památky. Práce byly provedeny odbornou 

firmou ve vysoké kvalitě v průběhu podzimních měsíců a byly ukončeny v prosinci 2024. Celková 

hodnota obnovy je 362.970,- Kč.  

          OsV děkuje Ing. Žáčkové za zajištění opravy pomníku a prostranství. Dále děkuje vedení města 

za uvolnění prostředků na opravu.  

 

1.7. Pasportizace místních komunikací na Kaňku dle zákona č. 13/1997 Sb. o pozemních 

komunikacích a vyhlášky č. 104/1997 Sb. 

         Jedná se o složitou problematiku. V zápisu ze dne 14.11.2024 OsV nabídl v případě zájmu 

nezávazné informativní jednání s vedením Města k objasnění cílů a přínosu pasportizace majetku 

Města obecně. Rozhodnutí ponechal OsV zcela na vedení Města. 



         Vyjádření vedení města z 26.11.2024: Pasport se bude řešit plošně, nejen na Kaňku. Pan 

starosta projedná záležitost osobně na OsV. 
             

1.8. Podněty OsV a občanů a jejich řešení 

1) Rozdvojený smrk na pozemku p.č. 625, u odbočky z ulice Kolínská do ulice U Radnice. Žádost 

7.7.2024 na TO MěÚ k posouzení stavu a vyloučení příp. rozlomení. Je navrženo pokácení v první 

polovině vegetačního klidu, tj. po 1.11.2024 Pokud nebude kácení povoleno, bude provedena 

dynamická vazba. 

2) Hodiny na věži kostela sv. Vavřince 

Dne 16.2.2025 vznesl OsV dotaz na paní Mgr. Radku Krejčí, ředitelku organizační složky 

Římskokatolické farnosti Sedlec týkající se stavu hodinového stroje a chybějících ručiček na ciferníku 

na severní straně věže.  

Odpověď Mgr. Krejčí ze 17.2.2025: Stav hodin prověřila u kolegy z technického úseku. Pan opravář 

byl dlouhodobě nemocný, Opravu hodinového stroje vč. návratu ručiček plánuje provést do konce 

února. 

OsV děkuje Mgr. Krejčí za odpověď. 

3) Kontrola a vyčištění vpustí dešťové kanalizace 

OsV žádá o kontrolu a případné vyčištění zanesených vpustí dešťové kanalizace v ulicích U Radnice, 

U Panské jámy a Ke Skalce – podnět podal p. Miroslav Valenta. 

4) Dotaz tajemníka TJ Sokol Kaňk pana Radačovského jestli má OsV nějaké informace, jak pokračuje 

výstavba domků na hřištěm TJ. OsV sdělil že žádné informace k plánované výstavbě domků nad 

hřištěm TJ nemá. 

           

1.9. Připomínky občanů uvedené k projednání VM v zápise č. 7 z jednání 14.11.2024 

          1) Stížnosti občanů na neinformování obyvatel Kaňku o plánované uzavírce křižovatky 

„Skalka“ a dočasném zrušení zastávky BUS „U kostela“ – viz bod 1.4. jednání. Zároveň se obyvatelé 

dotazují, proč nemohl autobus zajíždět k zastávce „U kostela“ a otáčet se na křižovatce k bývalým 

Rudným dolům a obyvatelé museli chodit přes celý Kaňk k zastávce „U Pašinky“.  

Vyjádření VM z 26.11.2024: Bylo zveřejněno na webových stránkách Města. 

           OsV konstatuje, že stížnost občanů vč. vyjádření VM již není k dnešnímu dni aktuální.   

 

          2) Návrh, aby byla každoročně do rozpočtu Města zahrnuta částka 20 miliónů Kč na opravy 

ulic na Kaňku. Pokud by tato částka nebyla vyčerpaná, převést zbylou část do příštího roku a přičíst 

k nově zahrnuté částce. 

Vyjádření VM z 26.11.2024: Nelze nárokovat rozpočtové prostředky. Prostředky jsou 

rozdělovány na konkrétní investiční akce.  
 

1.10. Podpora komunitních akcí 

             Dne 22.2.2025 pořádala TJ Sokol Kaňk „Kaňkovský masopust 2025“. OsV tuto akci podpořil 

částkou 1.827,- Kč, za kterou byly nakoupeny uzeniny na občerstvení účinkujících a zároveň jako 

ceny pro soutěžící.  

             Tajemník TJ Sokol Kaňk, pan Radačovský, osobně na jednání OsV za tento příspěvek 

poděkoval.  

 

1.11. Vyvěšení státní vlajky 

             U příležitosti státního svátku 1.1.2025 vyvěsili zástupci OsV vlajku u památníku padlých před 

bývalou radnicí.  

 

 

 



1.12. Víkendový provoz linky 805 

             Na základě dotazu pana Radačovského na víkendový spoj č. 805 vzneseného na jednání OsV 

dne 14.11.2024 požádal OsV prostřednictvím zápisu o informaci , jak je využíván víkendový spoj 

linky 805 vzhledem k avizovaným vysokým nákladům na provoz a zda je uvažováno o jeho 

pokračování nebo zrušení.  Při jeho zavádění bylo uvedeno, že pokud nebude spoj využíván, bude bez 

náhrady zrušen. 

 K tomuto bodu uložilo VM dne 26.11.2024 usnesením č. PV/24/44/13 ODSH informovat 

v této věci OsV Kaňk do 20.12.2024. 

 Dne 17.12.2025 sdělila písemně vedoucí ODSH Bc. Kateřina Gygalová:“ V rámci rozpočtu 

města počítáme s provozem linky 805 o víkendech po celý rok 2025, neboť roční náklady pro město 

Kutná Hora klesly o více než polovinu z důvodu prodloužení současných víkendových spojů až do 

Zbraslavic od 1.12.2024, čímž se na financování podílí více obcí, a i kraj přispívá na provoz větší 

částku ze svého rozpočtu s ohledem na rostoucí význam těchto spojů.“ 

 Věříme, že tato zpráva je potěšující pro všechny občany, kteří víkendový spoj 805 využívají. 

            Tato informace byla zveřejněna 18.12.2024 na webu OsV a ve vitríně.  

 

1.13.    Nabídka Knihovny Kutná Hora na spolupráci v oblasti komunitních aktivit na Kaňku 

            Dne 2.1.2025 se na OsV písemně obrátila paní Jitka Dušková, zástupkyně ředitelky Knihovna 

Kutná Hora s nabídkou spolupráce v oblasti komunitních aktivit na Kaňku. Zájem o setkání byl ze 

strany OsV potvrzen s tím, že v dohledné době není setkání možné. Následně byla paní J. Dušková 

pozvaná na jednání OsV dne 26.2.2025. Vzhledem k tomu, že tento termín paní Duškové 

nevyhovoval, bylo domluveno jednání na následující den, tj. 27.2.2025 od 15:00 hod. v prostorách 

kaňkovské pobočky knihovny.  

Dodatek k zápisu: Tohoto jednání se za OsV zúčastnil ing. Kubát, Jana Benešová a Adam Vančo, za 

knihovnu Kutná Hora Gabriela Jarkulišová, ředitelka a její zástupkyně Jitka Dušková. Bylo 

domluveno: 

- propagace knihovny a její možnosti, možnosti pobočky na Kaňku vč. všech plánovaných akcí 

v rámci možnosti propagace OsV 

- návrh a rámcové naplánování akcí, resp. přednášek v prostorách kaňkovské pobočky týkající se 

Kaňku 

- zjištění zájmu o další akce, např. počítačové a deskové hry atd. 

- jednání OsV se bude konat v prostorách kaňkovské pobočky 

 

1.14.    Případná oprava komunikací na Kaňku v roce 2025 

            Vzhledem k opravám povrchů komunikací Nyklasy, část Staročeské, Pod Haldou a u Staré 

Plimle v roce 2024 není vyloučena oprava povrchů dalších komunikací na Kaňku i v roce 2025. 

Předseda OsV dal VM předběžně k úvaze dokončení opravy povrchu ulice Staročeská (viz bod 1.5 

tohoto zápisu), dále opravu ulice Šmitenské a U Radnice vč. náměstíčka. Nutná a potřebná by byla 

oprava komunikace Libenická na hranici katastru.  

           Tato úvaha byla písemně sdělena dne 7.1.2025 panu starostovi. Z odpovědi p. starosty ze dne 

9.1.2025 vyplynulo, že p. starosta by se rád osobně sešel se zástupci OsV, aby byla možnost se 

vyjádřit k návrhům, probrat konkrétně možnost realizace a časový plán. O termín jednání na toto téma 

OsV dosud nepožádal, p. starosta byl pozván na dnešní jednání OsV, tj. 26.2.2026. Pan starosta se 

jednání OsV osobně nezúčastnil. 

            Z další diskuze na dnešním jednání OsV vyplynulo, že při zvažování oprav komunikací 

na Kaňku je nejaktuálnější a prioritní oprava ulice Libenická na okraj katastru. Před 

případnou opravou požaduje OsV provést alespoň provizorní opravu stávajících výtluků.    

             

 

 



 

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM, vedení Města 

         1) Město se zavázalo k úpravě příjezdové komunikace a VO v části ulice Vavřinecká na 

pozemku p. č. 749 v k.ú. Kaňk v délce 50 m vč. všech souvisejících ploch – viz Smlouva o územním 

rozvoji č. 01/2024, bod 2.6. b) a 2.15 - tak, aby příjezdová komunikace navazovala na záměr 

Investora. Na „Stavební úpravy komunikací Ke Gruntě a Vavřinecká“ je zpracována dokumentace ve 

stupni DSP a je vydáno pravomocné stavební povolení. Ze seznámení se stupněm DPS na jednání 

OsV dne 16.11.2024 vyplynulo, že rekonstrukce tohoto úseku cesty je zahrnuta v délce cca 100 m 

(cca 2x více, než je ve výše uvedené smlouvě). Aby výše uvedený projekt navazoval na záměr 

Investora, má Investor na své náklady zajistit projektovou dokumentaci pro změnu stavby před 

dokončením (DZSPD) a povolení této změny. Realizaci dle DZSPD provede Město na své náklady.  

           Znamená to, že místo 100 m úpravy komunikace bude dle DZSPD upraveno pouze 50 m, aby 

komunikace navazovala na záměr Investora, jak je uvedeno ve smlouvě? Nebo bude upraveno celých 

100 m dle DSP a DPS s úpravami pro napojení veřejné infrastruktury vybudované samostatně 

Investorem dle č. 2.6. a) Smlouvy?  

Opakovaný dotaz z jednání OsV ze 16.11.2024. Dne 30.1.2025 sice zaslal p. Draslar (TO MěÚ) 

odpověď k úkolu č. PV/24/44/12, tato odpověď se však naprosto netýkala výše uvedených 

otázek. Prosíme o odpověď.  

 

               2) Úprava okolí kaple sv. Jana Křtitele, pozemek p.č. 479/1, k.ú. Kaňk 

               Od minulého jednání OsV dne 14.11.2024 nedošlo k žádné změně v úpravě okolí kaple sv. 

Jana Křtitele dle návrhu p. Jirouta (TO MěÚ). Podnět byl podán v zápise OsV dne 15.11.2024, 

vydáno usnesení č. PV/23/44/34 s termínem plnění do 31.1.2024, termín prodloužen do 29.2.2024 a 

následně do 31.5.2024.Viz bod 1.4. zápisu. Na dotazy z minulých dnů na současný stav nedostal OsV 

z MěÚ odpověď. OsV žádá o aktuální informace k podnětu. 

 

               3) Rozdvojený smrk na pozemku p.č. 625, u odbočky z ulice Kolínská do ulice U Radnice. 

               Žádost 7.7.2024 na TO MěÚ k posouzení stavu a vyloučení příp. rozlomení. Je navrženo 

pokácení v první polovině vegetačního klidu, tj. po 1.11.2024 Pokud nebude kácení povoleno, bude 

provedena dynamická vazba – viz bod 1.8. zápisu, odst. 1.  OsV žádá o aktuální informace 

k podnětu. 

 

                4) Kontrola s vyčištění vpustí dešťové kanalizace 

                OsV žádá o kontrolu a případné vyčištění zanesených vpustí dešťové kanalizace v ulicích U 

Radnice, U Panské jámy a Ke Skalce – podnět podal p. Miroslav Valenta. Viz bod 1.8., odst. 3 

zápisu. OsV prosí o provedení. 

 

               5) Případná oprava komunikací na Kaňku v roce 2025 

               Vzhledem k opravám povrchů komunikací Nyklasy, část Staročeské, Pod Haldou a u Staré 

Plimle v roce 2024 není vyloučena oprava povrchů dalších komunikací na Kaňku i v roce 2025. 

Předseda OsV dal VM předběžně k úvaze dokončení opravy povrchu ulice Staročeská (viz bod 1.5 

tohoto zápisu), dále opravu ulice Šmitenské a U Radnice vč. náměstíčka. Nutná a potřebná by byla 

oprava komunikace Libenická na hranici katastru.  

           Tato úvaha byla písemně sdělena dne 7.1.2025 panu starostovi. Z odpovědi p. starosty ze dne 

9.1.2025 vyplynulo, že p. starosta by se rád osobně sešel se zástupci OsV, aby byla možnost se 

vyjádřit k návrhům, probrat konkrétně možnost realizace a časový plán. O termín jednání na toto téma 

OsV dosud nepožádal, p. starosta byl pozván na dnešní jednání OsV, tj. 26.2.2026. Z další diskuze 

na dnešním jednání OsV vyplynulo, že při zvažování oprav komunikací na Kaňku je 

nejaktuálnější a prioritní oprava ulice Libenická na okraj katastru. Před případnou opravou 



požaduje OsV alespoň provizorní opravu stávajících výtluků.                       

OsV žádá o vyjádření VM k případným opravám komunikací v roce 2025 na Kaňku. 

 

 

Zapsal:  Ing. Max Kubát   

 

Ověřila: Jana Benešová 

 

Datum: 28.2.2025 


